



ENSEMBLE POUR LUXEMBOURG

Liste 1

THANK YOU FOR VOTING THANK YOU FOR YOUR TRUST AND SUPPORT

Dear Colleagues,

We want to thank you for voting. This is an important moment of democracy whatever your choice of candidate/list was.

Our list "Together for Luxembourg" won nearly 24% of the vote, which is a significant progression for the **Union Syndicale Fédérale Luxembourg**. The change of electoral system towards a proportional system gives us the same proportion of seats (5).

The constituent meeting of your Local Staff Committee began on Tuesday the 13th. We are fully committed to it with the other lists for the sake of cooperation. We will also put all our efforts and the expertise of our [Federation](#) into defending the issues that matter to you.

More information:

REP-PERS-OSP-USF-LUXEMBOURG@ec.europa.eu

MERCI D'AVOIR VOTE

MERCI DE VOTRE CONFIANCE ET DE VOTRE SOUTIEN

Chers collègues,

Nous tenons à vous remercier pour avoir voté. C'est un moment important de démocratie quel que fut votre choix de candidat/de liste.

Notre liste « Ensemble pour Luxembourg » a obtenu près de 24% des suffrages ce qui constitue une progression significative pour l'**Union Syndicale Fédérale Luxembourg**. Le changement de système électoral vers un système proportionnel nous donne la même proportion des sièges (5).

L'assemblée constitutive de votre Comité Local du Personnel a débuté ce mardi 13. Nous nous y investissons pleinement avec les autres listes dans un souci de bonne coopération. Nous mettrons également tous nos efforts et l'expertise de notre [Fédération](#) dans la défense des dossiers qui vous importent.

Pour plus d'information :

REP-PERS-OSP-USF-LUXEMBOURG@ec.europa.eu

Your representatives :

| | | |
|---|--|----------------------------------|
| BECH et T2: N. MAVRAGANIS, A. KYRAMARIOS C-A POPESCU | Gasperich: P. ALMA N. FETTAH C. PALADINO S. KARDARAS P. VAKONDIOS | OP: I. WOLFF, M. COLLIGNON |
|---|--|----------------------------------|



**UNION SYNDICALE FEDERALE
LUXEMBOURG**

REP-PERS-OSP-USF-LUXEMBOURG@ec.europa.eu

www.usf-luxembourg.eu

